107 學年度「英文能力測驗 (一)」公告

一、測驗對象

全校修習「英文(一)」課程者。

二、測驗日期與時間

測驗時間為4月15日-4月20日,於「英文(一)實習」課堂上考試,由助教監考。

三、成績計算

測驗成績不佔「英文(一)」成績;僅做為「英文(二)」能力分班之用。

四、測驗內容

本次測驗為統一命題,採「全民英檢」中級初試之題型。考題共分為聽力與閱讀二大部份。第一部分為聽力測驗共45題,作答時間約30分鐘;第二部份為閱讀測驗共40題,作答時間45分鐘。

五、本測驗為電腦閱卷,請務必攜帶 2B 鉛筆、橡皮擦及學生證應試。

六、聽力測驗開始後,遲到考生即不准入場。請準時到考,不要遲到。

七、請假與補考

- 1. 本測驗實施時間為正常上課時間,無故缺考者將以曠課論。除重大傷病、正當事假、公假者外,不得缺考。請假辦法請按一般假流程辦理(因不是期中、期末考試週,所以不是考試假)。
- 2. 學生必須於 4 月 26 日(星期五)中午以前至本校「活動報名系統」 (http://enroll.tku.edu.tw/)登記補考,並且於 4 月 26 日(星期五)下午 5:00 以前至英文系系辦(FL207)繳驗下列文件,以完成申請手續:
 - (1) 已核准完成之「淡江大學學生請假證明單」(含證明文件)。
 - (2) 「英文能力測驗(一)請假證明單」(由正課老師查驗勾選並簽名,請至 英文系網頁/表單下載/通識外語學門頁面下載)。
- 3. 請公假及事假之學生則須於考前1週完成上述補考申請。
- 4. 除公假者外,補考成績達60分以上一律打八折,計算方式如下:假設補考成績為70分,打折計算方式為(70-60)x0.8+60=68,打折後之補考成績為68分。 請公假者補考成績則按原始成績計算。
- 5. 補考預定於 4月30日(星期二)晚上6:10-8:00舉行。補考地點、當日注意事項以及試場座位表將於 4月29日(星期一)下午5:00以後公布於英文系網頁/通識外語學門/最新消息頁面。

八、若有任何問題,請洽英文系林倖伃助理(分機 2342)。謝謝。

Notice of English Proficiency Test I

- 1. <u>Test Date and Time</u>: During English I lab class hours, April 15th (Monday) to April 20th (Saturday), 2019. Any student who takes English I Course is required to take the test.
- 2. Objective: The English II course will be arranged according to the result of the test.
- 3. <u>Question Types</u>: Reading and listening sections in the General English Proficiency Test, intermediate level.
- 4. The 2B pencil and eraser are required for making marks on the answer sheet.
- 5. Admittance is not allowed after the listening section begins.
- 6. Make-up Test Rules:
 - (1) Anyone who does not attend the test will be regarded as absence of class.
 - (2) Those who cannot attend the test due to a legitimate reason (severe injury or illness requiring professional medical care, emergencies in your immediate family, participation in official university activities, legal obligations) and have supporting documentation should apply for make-up test as soon as possible for arrangement. Students should go online (http://enroll.tku.edu.tw/) to register by noon, Friday, April 26th, 2019 and submit the required documents and being approved by the English Department (FL207) before 17:00, Friday, April 26th, 2019. Students who request official affairs or personal leaves need to complete the process one week prior to the test. Make-up test will be held at 18:10-20:00, Tuesday, April 30th, 2019.
 - (3) Required documents:
 - A. Leave of absence application.
 - B. Approval for English Proficiency Test I (approved by the instructor, please download the form at the website of Department of English: https://www.tflx.tku.edu.tw/english/file/1178).
 - C. Supporting documentation.
 - (4) Students will have a score deduction of 20% if the score is above 60%. The formula is as follows:
 - Make-up test score = (Original make-up test score-60) $\times 0.8 + 60$
 - (5) Test room, seating arrangements, and other related policies will be announced at 17:00, Monday, April 29th, 2019 on the website of Department of English: https://www.tflx.tku.edu.tw/english/opinion/1175.
- 7. For more information, please contact Ms. Ellen Lin (02-26215656 ext. 2342, ellen@mail.tku.edu.tw).